
 

03/04/25 

 

  
IDD16490 商業 / 個人用戶登記表 Business / Personal Registration Form 

用戶資料 Customer Information  

1. 用戶名稱 (中文)   

 Customer Name (English)   

2. 公司/住宅地址 Office/Home Address    

3. 通訊地址 Billing Address    

4. 聯絡人 Contact Person   電郵地址 E-mail   

5. 聯絡電話 Contact No.   傳真號碼 Fax No.  

6. 商業登記/身份証號碼 BR / HKID No.   (請附上影印本 Please attach copy) 

申請服務 Service Application 

7. 電話號碼 Telephone No. / 手提電話號碼 Mobile Phone No. / 傳真號碼 Fax Line No. 

         

         

8. 預設速撥號碼 Speed Dial Code  ( 使用方法 Dialling Method : 撥 Dial  16490 + Speed Dial Code 速撥號碼(01-09) + # ) 

 01   04   07   

 02   05   08   

 03   06   09   

付款方式 Payment Method  (個人用戶必須填寫信用卡資料或預繳$300按金。) 

 (Personal Customer must fill in the Credit Card information or $300 cash deposit is required.) 

9. 本公司/人選擇以下列方式付賬 We/I would like to pay by : 

  現金/支票 Cash / Cheque (抬頭：信京電訊有限公司  Payee : Shinetown Telecommunication Limited) 

  信用卡付賬 Credit Card (每月扣賬，直至另行書面通知為止。Please charge the following credit card account monthly (including after the 

expiry of the credit card) for the invoice amount due until further written notice.) 

        Visa     Master  信用卡號碼 Credit Card No.      -     -     -     

 
    持卡人姓名 

 持卡人簽署:    Card Holder Name :                  
 Card Holder Signature :      
   (此簽名必須與信用卡上之式樣相同 Must match with credit card signature)  信用卡限期 Expiry Date :           /          (mm/yy)  
 
為方便核對資料，請將此登記表，連同申請人之身份証/護照副本及信用卡副本寄回沙田安麗街 11號企業中心 22樓 7-11室或傳真至
信京電訊，信京電訊將有專人通知。To verify the information, please return the completed application form, and a photocopy of HKID card / passport 
and credit card to Shinetown Telecom by fax or by mail to Unit 7-11, 22/F, Corporation Park, 11 On Lai Street, Shatin.  Shinetown Telecom  will 
acknowledge receipt. 

 
10. 本公司/本人證實上述(及附頁)資料皆正確無誤，並接受有關信京電訊服務及收費條款。 We/I confirm that the information provided above 

(and in the attachment(s)) is correct and accept that the services Shinetown Telecom provide to us will be subject to Shinetown Telecom’s General Terms 
and Conditions of Service and Tariff as published. 

 

 

 申請人簽署及公司印鑑  日期 

 Authorized Signature & Company Chop :   Date :   

客戶服務熱線 Customer Service Hotline : 2172-6688，傳真 Fax : 2172-7778 

上述資料為本公司/本人自願提供。申請表格中如有資料錯漏，信京電訊將保留拒絕提供服務之權利。本公司/本人同意信京電訊﹝其合約承辦商及代理商﹞有權使用本公司/
本人資料，作提供服務之用；或如有需要公開本公司/本人資料，予其他電訊網絡經營者、信用覆核、市場研究、客戶通訊、法律及其他用途。The provision of the above information 
is at my/our discretion.  However, Shinetown Telecom may not be able to provide the services I/we require without full details.  The information will be used by Shinetown Telecom (or its contractors or 
agents) for the purpose of providing its services to me/us, providing the information to other network providers as necessary, credit checks, market research, informing me/us of its services, any disclosure 
required by law and other purposes as agreed with me/us. 
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